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Abstract (en)
[origin: WO2018104116A1] The invention relates to a container, in particular a case, for storing and transporting at least one power tool, containing
a shell device having a first shell element and a second shell element for forming a cavity for accommodating the at least one power tool, wherein
the first shell element includes a first side face and the second shell element includes a second side face; and a first handle, which is reversibly
movable about an axis of rotation between a first position for carrying the container and a second position, wherein the first handle extends in a first
plane in the first position and the first handle extends in a second plane in the second position, and wherein the first and second planes are arranged
orthogonally to one another. A second handle is provided in the region of the first side face, said second handle extending substantially in a third
plane and in the second plane, wherein the third plane extends substantially parallel to the first plane and to the first side face.

Abstract (de)
Behälter, insbesondere ein Koffer, zur Aufbewahrung und Transport wenigstens einer Werkzeugmaschine, enthaltend eine Schalenvorrichtung
mit einem ersten Schalenelement und einem zweiten Schalenelement zur Bildung eines Hohlraums für die Aufnahme der wenigstens einen
Werkzeugmaschine, wobei das erste Schalenelement eine erste Seitenfläche und das zweite Schalenelement eine zweite Seitenfläche enthält;
und einem ersten Handgriff, der um eine Drehachse zwischen einer ersten Position zum Tragen des Behälters und einer zweiten Position reversibel
bewegbar ist, wobei sich der erste Handgriff in der ersten Position in einer ersten Ebene erstreckt und sich der erste Handgriff in der zweiten
Position in einer zweiten Ebene erstreckt und wobei die erste und zweite Ebene orthogonal zueinander angeordnet sind. Ein zweiter Handgriff ist im
Bereich der ersten Seitenfläche vorgesehen, welcher sich im Wesentlichen in einer dritten Ebene sowie in der zweiten Ebene erstreckt, wobei die
dritte Ebene im Wesentlichen parallel zu der ersten Ebene und der ersten Seitenfläche verläuft.
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